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Vergadering verslag 
Presidium vergadering 17 april 2024 

Naam Vergadering Presidium  
Datum 17‑04‑2024 
Aanwezig Mw. de Boer (voorzitter), Mw. Peters,  Mw. de Man, Dhr. Virginia, Mw. Oude 

Luttikhuis, Mw. Veen, Mw. Kennedy, Dhr. Oosters, Dhr. Nellestijn, Mw. Klomp, Dhr. 
Breet   

Verslaglegging Dhr. Nellestijn 
Documentnummer UTSP-1400676291-8042 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en verwelkomt mw. Klomp en dhr. Breet 
 

2. Vaststellen agenda 
De agenda is vastgesteld  
 

3. Vaststellen verslag 
Het verslag wordt vastgesteld  
Dhr. Oosters blikt terug op het voornemen om de PS-vergaderingen om 13.00 te laten beginnen in plaats 
van 10.30. Dhr. Oosters geeft aan dat het goed is om eerst te kijken naar hoe de nieuwe commissie 
indeling werkt. Dhr. Oosters doet het voorstel om de starttijd om 10.30 te laten staan.  
De voorzitter geeft aan dat de keuze is gemaakt om te beginnen om 13.00 te beginnen om de wet van 
klets tegen te gaan. 
Mw. Peters geeft aan dat de spreektijden regeling voor de Statenvergadering wordt aangepast. Hierbij 
worden de spreektijden aangepast naar het nieuwe vergadermodel.  
De voorzitter doet het verzoek om op de maandag voor PS-vergadering een overleg in te plannen met 
Presidium op verzoek van de voorzitter van PS. Hier kan dan gekeken worden naar de binnengekomen 
actualiteitenmoties, moties en amendementen.  
De voorzitter doet het verzoek om het te delegeren aan de voorzitter PS, plaatsvervangend voorzitter en 
griffier.  
Dhr. Virginia voor het voorstel en voor delegatie.  
Mw. Veen vraagt of er criteria kunnen komen vanuit het RvO om eventuele actualiteitenmoties af te wijzen. 
De voorzitter geeft aan dat dit goed idee is. Dhr. Oosters geeft aan dat samen het Presidium met een lijst 
maakt.  
Mw. de Man geeft aan dat het overige deel van het Presidium een terugkoppeling krijgt en een reactie tijd.  
 
Besluiten:  
Presidium stemt om de starttijd van 10.30 uur te hanteren bij de PS-vergaderingen in 2024. 
Het Presidium besluit om de spreektijdenregeling aan te passen.   
Het Presidium besluit om met een lijst met criteria te komen om actualiteitenmoties te toetsen 
Het Presidium besluit om een delegatie op de maandag voor PS om 12.00 te laten vergaderen (de 
delegatie bestaat uit de cvdK, Statengriffier en plv. voorzitter).  
 

4. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen  
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5. Statenbesluit werkgroep Stranddagen  “Sterke Staten Gewoon Doen” 

Praten met de Staten 
De voorzitter geeft dhr. Breet het woord om het Memo Werkwijze ‘Praten met de Staten’ toe te lichten.  
De voorzitter geeft aan dat er nog geen voorzitter is om Praten met de Staten voor te zitten en vraagt aan 
de leden van  het presidium of iemand Praten met de Staten wilt voorzitten.  
 
Mw. de Man spreekt haar complimenten uit voor de opzet met een formeel en een informeel deel. Mw. de 
Man geeft aan Praten met de Staten voor te willen zitten.  
 
 
Dhr. Oosters is enthousiast over het voorstel en kijkt uit naar de uitvoering.  
 
Mw. de Veen geeft aan dat het een mooi voorstel is. Mw. de Veen geeft aan dat ze niet voorzitter hoeft te 
zijn.  
 
Dhr. Virginia betrokken in het voortraject. Hoeft geen voorzitter te zijn. De Virginia geeft aan dat GS niet bij 
Praten met de Staten moet zijn. Dit staat nu vermeld in het RvO onder artikel 79.3.  
De voorzitter geeft aan dat het nog scherper in het RvO moet worden vermeld.  
 
Mw. Kennedy geeft aan dat er in het RvO meer staat dan in het Memo. Mw. Kennedy vraagt hoe de 
procedure is bij een inspreker met betrekking tot de spreektijd. Dhr. Breet geeft aan dat er uit wordt 
gegaan van 10 minuten per inspreker. Dit is 5 minuten spreektijd en 5 minuten overige tijd. Mw. Kennedy 
geeft aan dat het wel belangrijk is dat GS aanwezig is. Mw. Kennedy geeft aan dat het Presidium de 
spreektijden kan inkorten.  
Mw. Kennedy geeft aan dat Mw. de Man het mag voorzitter.   
Mw. de Man vraagt of Praten met de Staten een half uur naar voren kan. De voorzitter geeft aan dat we 
eerst moeten kijken hoe het in de praktijk beloopt.  
 
Mw. Oude Luttikhuis vraagt waarom we het in de commissiekamer doen en waarom niet in de Statenzaal. 
Dhr. Breet geeft aan dat de commissiekamer een iets meer een huiskamergevoel geeft.  
Mw. Virginia geeft aan dat er wel gekeken moet worden naar de capaciteit van de commissiekamer.  
Mw. Oude Luttikhuis geeft aan dat ze het ook wil voorzitten.  
De voorzitter geeft aan dat de plaatsvervangend voorzitters worden geïnformeerd om te vragen of ze 
voorzitterschap willen doen van Praten met de Staten.  
 
Mw. Veen vraagt of een eventuele nieuwe voorzitter van Praten met de Staten deel neemt in het 
Presidium. De voorzitter geeft aan dat dit niet het geval is.  
De voorzitter geeft aan dat de mw. Peters en Mw. de Boer met een voorzet mail komen naar de 
plaatsvervangende voorzitters om te vragen of zij het eventueel willen voorzitten.  
 
Strategische Lange-termijnagenda  
Mw. Oude Luttikhuis geeft aan dat ze geen ervaring heeft met het ophalen van de onderwerpen.  
 
Mw. Kennedy geeft aan dat ze wel wat verwarring ervaarde tijdens het ophalen en dat het niet duidelijk 
was wat het verschil was tussen de Strategische College agenda en deze termijnagenda.  
 
Dhr. Virginia geeft aan dat hij twee rondes heeft meegemaakt van het ophalen. Dhr. Virginia geeft aan dat 
het vooral eigen wensen waren.  
 
Mw. Peters geeft aan dat de geel gearceerde onderwerpen geschikt zijn voor de Strategische Lange-
termijnagenda.  
 
Mw. Veen geeft aan dat er veel onduidelijkheid is over wat er op moet komen te staan.  
 
Mw. de Man wil graag het proces evalueren voordat het nogmaals geïnventariseerd wordt in de 
commissies .  



 

 
3 van 4 

 
Memo verdeling onderwerpen over nieuwe commissies  
De voorzitter geeft aan dat Groen Groeit mee bij de commissie ROW blijft.  
Mw. Oude Luttikhuis geeft aan dat sport beter bij de BEC commissie moet.  
De voorzitter geeft aan dat we eerst deze huidige volgorde aan te houden.  
 
Werkdocument RvO  
Mw. Peters ligt het werkdocument toe en geeft aan dat de geel gearceerde tekst nieuw is.  er nog 
schriftelijke input mogelijk is . 
Mw. Kennedy geeft aan dat op pagina 3 de werksessies alleen daar vermeld staan en niet verder in het 
document. Mw. Kennedy vraagt of er verslagen of opnamen worden gemaakt van de werksessies en of dit 
ook in het RvO vermeld moet worden. Daarnaast geeft mw. Kennedy aan dat op pagina 9 (artikel 12) staat 
dat de beeldvormende dagen bestaan uit werkbezoeken, werkbijeenkomsten, informatiebijeenkomsten en 
vraagt of de werkbijeenkomsten niet werksessies moeten zijn. Bij punt vier staat dat je er niet naar toe 
mag als fractiemedewerker. Mw. Kennedy vraagt of het mogelijk is dat fractiemedewerkers hier wel naar 
toe mogen maar geen inbreng mogen hebben.  Mw. Peters geeft aan dat dit ook zo bedoeld is.  
Dhr. Virginia geeft aan dat in artikel 62 staat dat bij commissievergaderingen “2 zetels” staat. Dit moet nog 
anders geformuleerd worden. 
Mw. Veen vraagt of er nog de mogelijkheid is om dit nogmaals te bespreken in het Presidium. Mw. Peters 
geeft aan dat het hierna in BEM wordt besproken en het nog wel van te voren op de mail krijgen.  
Mw. de Odile vraagt of er ook juristen meelezen.  
Dhr. Oosters geeft aan dat hij het voorstel zal verdedigen in BEM.  
 
Besluiten:  
Het Presidium besluit om praten met de Staten nog scherper te verwoorden in het RvO.  
Het Presidium besluit om de plaatsvervangend voorzitters te mailen met de vraag of ze Praten met de 
Staten wil voorzitten. 
Het Presidium besluit om met een voorstel te komen voor de Strategische Lange-termijnagenda.  
Het Presidium besluit dat er nog een week de tijd is om schriftelijke ronde plaats vindt met een deadline 
van een week voor het werkdocument RvO.  
 

6. Vooruitblik Provinciale Statenvergadering 24 april 
De voorzitter neemt de agenda door.  
Mw. Kennedy geeft aan de ChristenUnie met twee actualiteitenmoties komt.  
De voorzitter geeft aan dat er PvdA met één Actualiteitenmotie komt 
Mw. de Man vertrekt om 16.30 tijdens de PS-vergadering.   
 

7. Rondvraag 
Agendering in vak commissies of BEM 
Dhr. Virginia ligt toe dat onderwerpen procedureel wel in M&M moet of in BEM.  
Dhr. Virginia vraagt of dit verhelderd kan worden. De voorzitter geeft aan dat dit meegenomen wordt.  
 
Hybride commissievergadering  
Bij de laatste commissieronde was het onoverzichtelijk wie er allemaal digitaal deelneemt. De voorzitter 
vraagt of we hybride vergaderingen moeten blijven of alleen fysiek.  
Mw. de Man geeft aan liever fysiek te vergaderen. Heeft geen last van hybride vergaderen maar wil het 
niet afschaffen.  
Mw. Veen vind het prima zoals het nu gaat.  
Dhr. Virginia geeft aan dat hybride een extra last is, omdat er contact ontbreekt. Mag afgeschaft worden.  
Mw. Kennedy geeft aan dat de ondersteuning van de griffie wel nodig is. Niet afschaffen 
Mw. Oude Luttikhuis geen last van, niet afschaffen.  
De voorzitter concludeert dat er een oproep wordt gedaan om fysiek aanwezig te zijn en dat de hybride 
vergadering blijft.  
 
Motielijst 
Dhr. Oosters geeft aan dat hij nog een keer de werkwijze motielijst, in de commissievergadering een 
rondje te doen of de moties af te kunnen doen. Dan hoeven er geen moties en amendementen bij het SV 
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te worden ingediend. De griffie schrijft het proces nog een keer uit voor het Presidium met het voorstel van 
de cvdK.  
 
Toezeggingen commissies  
Mw. Oude Luttikhuis vraagt waar de toezeggingen worden bijgehouden.   
Er wordt aangegeven dat dit bij de termijnagenda staat.  
 
Besluiten:  
Het Presidium besluit om bij de introductie van de nieuwe commissies hierbij stil te staan.  
Het presidium besluit dat de griffie met een voorstel komt voor de werkwijze motieslijt met de opmerkingen 
van de cvdK.  
 

8. Sluiting   
De voorzitter sluit de vergadering.  
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